
  

Szentesi középiskolák - újabb év a 
tárgyalásokra 

Szentes - Legkorábban a 2010/2011-es tanévtıl kaphatja vissza négy, megyei 
fenntartású középiskoláját Szentes. Az intézmények átvételére ugyanis egy évben 
csak egyszer, március 31-ig van lehetıség. A megyei önkormányzat azonban 
tegnapi ülésén úgy határozott, hogy folytatni kell az errıl szóló tárgyalásokat. 

Folytatni kell szentes négy, megyei fenntartású 
középiskolájának visszavételérıl kezdet tárgyalásokat – 
így döntött tegnapi ülésén 17 igen, 7 nem és 4 
tartózkodás mellett a megyei önkormányzat. 
 
Mint arról többször beszámoltunk, a Kurca-parti város 
képviselı-testülete tavaly májusban határozott úgy, 
hogy visszavenné 1999-ben pénzügyi gondok miatt a 
megyének átadott négy középiskoláját: a Horváth 
Mihály gimnáziumot és annak tagintézményét, a Boros 
Sámuel szakközépiskolát; illetve a Zsoldos Ferenc 
középiskolát és tagintézményét, a Pollák Antal Mőszaki 
Szakközépiskolát. A megyének azonban csak a Horváth Mihály gimnázium és 
tagintézménye esetében van átadási kötelezettsége, az elmúlt négy év átlagában 
ugyanis csak itt került ki a településen élık közül a tanulók több mint a fele. 
 
– Az volt a célunk, hogy a következı tanévtıl már mi üzemeltessük az intézményeket, 
de az iskolákat legkorábban csak a 2010/2011-es tanévtıl kaphatja vissza a város – 
tudtuk meg Szőcs Lajostól, Szentes alpolgármesterétıl. – Az oktatás átszervezésére 
ugyanis egy évben csak egyszer van lehetıség. Az ehhez szükséges egyeztetéseket 
pedig március 31-éig kell lefolytatni, így az átvételre a csütörtöki döntés miatt 
várnunk kell egy évet. Az alpolgármester hozzátette: bízik benne, hogy ennyi idı 
alatt sikerül lezárni a tárgyalásokat a megyével. 
 
Szentes korábban felvetette középiskolái közös intézményfenntartását, amelynek 
lehetıségét megvizsgálta a megyei fıjegyzı által felállított munkacsoport. Szőcs 
Lajos elmondta, ez egyedülálló megoldás lenne az országban, hosszabb elıkészítést 
igényel, így annak kidolgozásával nem végeztek volna a hónap végéig. Az újabb 
tárgyalásokon azonban – amelynek idıpontjairól még nem egyeztetett Szentes és a 
megye vezetése – vissza lehet majd térni a közös intézményfenntartás lehetıségére 
is.  
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